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 CodziennySerwisInormacyjny *****************************************Wychodzi 24 godziny
na dobę *Obserwacje na gorąco*Lokalne wieści*Niedyskrecje*Plotki *Zapowiedzi*
*********************************** Nr 10. -o- Październik 2015. -o-
*****************************************leitmotiv: Sam jestem. Nieboumarło. Koniec
swobody.Od ściany do ściany chodzę. Ale jak długotaki flirt potrwa?************************ 
  31, sobota.08:42.| Weszliśmy w czas refleksji i zadumy nad tymi, którzy od nas odeszli i tymi, którzy
jeszcze wokół nas są. Wczorajsza nawet pogoda (mglisto, unosząca się gdzieniegdzie mżawka, opadające
liście) skłaniała do zadumy nad naszym doczesnym losem. Dziś podobna nostalgia. Też mglisto, rześko
i... kolorowo. To opadłe barwne liście upiększają krajobraz. Cóż, niebawem będę z nimi toczył walkę.
Nazbierało ich sporo, zarówno na podwórku, co i przed posesją...  Gminne savoir-vivre. Koszmary i złe
duchy  Powiało grozą. Burmistrz ze swoim najbliższym otoczeniem stoi na równi pochylonej do poziomu
piwnic. Udokumentowali to na sesji Rady Miejskiej. Obserwatorzy są zniesmaczeni: - Wychodzi im słoma
z butów &ndash; ocenili bez ogródek.KOŻUCHÓW, 31.10.| Nie będzie w kożuchowskiej gminie
społeczeństwa obywatelskiego, wspólnoty jaka w innych regionach staje się siłą napędową rozwoju
społeczno-gospodarczego. Zamiast wspólnego porozumienia na linii władza &ndash; obywatel,
zagnieździła się buta, arogancja, słowne utarczki i zakompleksione osobowości. Na ostatniej
październikowej sesji rajców (29.10.) doszło do kilku paradoksalnych spięć, z których wywnioskować
wypada, że burmistrz Paweł Jagasek i kilkunastu jeszcze mu oddanych rycerzy żyją w przestworzach
marsjańskich i dzielą ich długie kilometry od rzeczywistości. Tajemnicą poliszynela jest fakt, że po
spektakularnej parlamentarnej wyborczej porażce Platformy Obywatelskiej, gwaranta rządów Jagaska
&ndash; burmistrz i jego najbliższe otoczenie są coraz bardziej w gorszym stanie. Kożuchowska ulica
huczy od plotek na temat referendum w kwestii odwołania burmistrza. Krąży informacja, że zebrano już
wymaganą przez prawo ilość podpisów w tej sprawie, a stosowny wniosek lada dzień ma wylądować w
ratuszu. Nie tak dawno użytkownicy portalu społecznościowego Facebook mogli zaobserwować kuriozalną
sytuację z wzajemnymi oskarżeniami pomiędzy burmistrzem a jedną z mieszkanek miasta, Moniką
Sawicką. Zasugerowała ona, na podstawie jednego z wpisów konta profilowego, że burmistrz posiada
fikcyjne konto na FB, na którym pisze same pochlebstwa na swoją działalność. Jako dowód zamieściła
Sawicka zrzut ekranu rzekomego wpisu. Burmistrz oświadczył, że zamierza mieszkankę podać do sądu.
Teraz na wspomnianej sesji Sawicka również otrzymała baty. Zadała ona bowiem pytanie dyrektor KOKiS
&bdquo;Zamek&rdquo;, Urszuli Stochel-Matuszak, czy jej dodatkowa praca na rzecz Towarzystwa
Uniwersytetów Ludowych z siedzibą w Kożuchowie (w minionym roku pracując jako koordynator
projektów zarobiła dodatkowo ok. 15 tys zł ) nie koliduje z pracą na etacie dyrektora ośrodka kultury. -
Pani dyrektor twierdziła &ndash; relacjonuje Sawicka - że zgodnie z ustawą o ochronie danych
osobowych nie będzie odpowiadała na moje pytanie, dopóki nie zacznę się do niej zwracać PANI
DYREKTOR KOKiS ZAMEK - to nie żart, niestety, bo zwróciłam się do niej &bdquo;pani Urszulo&rdquo;.
Następnie pouczyła mnie, że do p. Jagaska mam się zwracać PANIE BURMISTRZU!... Dano mi do
zrozumienia, że jako &bdquo;pytający mieszkaniec" jestem obywatelem podrzędnej kategorii, bądź też
pariasem jak kto woli &ndash; podsumowuje Sawicka. Rzecz jasna, że zaszokowało i wzburzyło to
mieszkańców, m.in. Kasia Fruzia fakt ten skomentowała tak:- Buta urzędnicza i ignorancja dla
mieszkańca gminy Kożuchów ze strony urzędników chyba dosięgła dna!!!... Ta Pani zapomniała, że jest
dyrektorem instytucji gminnej i jej dane osobowe muszą być jawne i na sesjach nie obowiązuje żadna
ustawa o ochronie danych osobowych! Zachorowała ona na chorobę zwaną nomenklaturą partyjną, która
objawia się próżnością i pewnością, że pan burmistrz popiera wszelkie jej słowa i decyzje, bo w końcu są
z jednego kółka wzajemnej adoracji! - grzmi internautka w wpisie na portalu &bdquo;Głos
Mieszkańca&rdquo;, który prowadzi właśnie Sawicka. Nie koniec śmieszności na tej sesji. Była
rozpatrywana tu uchwała zmieniająca po części uchwałę w sprawie powołania Kapituły Nagrody Gminy
Kożuchów. Uchwała bezpośrednio dotyczyła wykreślenia z kapituły byłego wiceburmistrza Andrzeja
Strzymińskiego, bo &ndash; jak to argumentowali rycerze Jagaska &ndash; nie jest już wiceburmistrzem
i my go już w tym składzie nie chcemy! Poirytował ten fakt radnego Marcina Jelinka. Na swoim profilu na
FB napisał: &bdquo;Cóż, tak się szanuje mieszkańców. Ciekawe czy ktoś z Państwa chciałby być tak
potraktowanym? Bo tu nie chodzi o sympatię, czy meteorytykę, ale o zwykły ludzki szacunek do drugiego
człowieka. Tu go całkowicie zabrakło, a po wielu latach pracy na rzecz naszego samorządu, bez oceny
tych lat, pan Andrzej zapracował sobie na zwykłą ludzką życzliwość i szacunek&rdquo;. To zaledwie dwa
ostatnie przykłady, z których wynika, że ratusz zamiast nawiązywać współpracę z mieszkańcami, nadal
czyni coś przeciwnego. Męczy się z najbliższym otoczeniem. Zamiast stwarzać fundamenty do
wykreowania społeczeństwa obywatelskiego &ndash; wysadza chęć współpracy i wzajemnej życzliwości.
Nie jest to dobry prognostyk na przyszłość. - Sprawiedliwość jest cierpliwa, wiele zniesie i poczeka
&ndash; spostrzega radny Jelinek.# <>To nas czeka w kożuchowskiej gminie. Nowe stawki podatków od
nieruchomości od stycznia 2016 r. 1. Budynki mieszkalne: 0, 7 zł (teraz 0, 65 zł, wzrost o 0,05 zł, w
procentach: 7,69 %). 2. Budynki związane z prowadzeniem działalności: 20,09 (20.23; 0,67; 3,31%). 3.
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Pozostałe budynki: 6,00 (44,95; 1,05; 21,21%). 4.Grunty związane z działalnością: 0,86 (0,83; 0,03;
3,61%). 5. Grunty pozostałe: 0,33 (0,3; 0,03; 10,00%). 6. Budynki zw. z udzieleniem świadczeń
zdrowotnych: 4,68 (4,65; - 0,03; -0,64%). 7. Grunty z podwodami powierzchniowymi: 4,58 (4,56;0,02;
0,44%). 8. Garaże: 7,68 (7,73; -0,05; -0,65%). 9. Budowle do odprowadzania ścieków: 1% (1%; 0;
0,00%). 10.Budynki zajęte na obrót materiałami siewnymi: 10,68 (10,75; -0,07; -0,65%). Ale zabójcza
będzie kolejna podwyżka: stawka za pobór wody.# <>Wykaz "gmin zdegradowanych ekonomicznie" jaki
znajduje się w Narodowym Programie Zatrudnienia PiS-u. To projekt ustawy, który powstał w 2012 roku i
rok później został odrzucony przez Sejm. "Zdegradowane" gminy według Prawa i Sprawiedliwości
stanowią blisko 25% wszystkich gmin w kraju. W województwie lubuskim są to gminy: Bobrowice,
Brzeźnica, Bytnica, Bytom Odrzański, Dąbie, Dobiegniew, Drezdenko, Gozdnica, Gubin, Iłowa, Kolsko,
Kożuchów, Krosno Odrzańskie, Krzeszyce, Lubniewice, Małomice, Maszewo, Niegosławice, Nowa Sól,
Nowe Miasteczko, Otyń, Siedlisko, Sława, Słońsk, Stare Kurowo, Strzelce Krajeńskie, Sulęcin,
Szlichtyngowa, Szprotawa, Torzym, Wschowa, Wymiarki, Zwierzyn, Żagań.#<>PiS wystąpi z inicjatywą
skrócenia kadencji sejmików wojewódzkich?Wybory parlamentarne potwierdziły, iż wynik ubiegłorocznych
wyborów do sejmików wojewódzkich został co najmniej wypaczony - powiedział w czwartek w Gdyni
przewodniczący SLD Leszek Miller. - Taka możliwość istnieje &ndash; podkreślił. - Rok temu PSL otrzymał
24 procent głosów do sejmików wojewódzkich, a teraz w wyborach parlamentarnych tylko pięć procent.
Jest się nad czym zastanawiać. Jeśli do tego dodamy olbrzymią liczbę głosów nieważnych, które wtedy
padły, to teza, iż nie wszystko było w porządku w wyborach samorządowych, da się obronić &ndash;
uważa szef SLD. Jak zaznaczył, PSL uzyskało wówczas też premię wynikającą z tego, że lista tego
ugrupowania znajdowała się na pierwszej stronie książeczki do głosowania w wyborach samorządowych. -
Niektórzy eksperci z Fundacji Batorego oceniają, że ta premie mogła wynosić nawet 700 tysięcy głosów
&ndash; dodał Miller. - Są więc podstawy, dla których PiS może z taką inicjatywą wystąpić &ndash;
podsumował. #[tekst ukazał się również na portalu Radio Wnet]Tagi: samorząd, rada miejska, burmistrz,
mieszkańcy, arogancja, społeczeństwo obywatelskie, Kożuchów, Lubuskie28, środa.21:32.| Ciemno już,
po słonecznym i ciepłym dniu. Wystukuje, aby podać oficjalne wyniki wyborów parlamentarnych w
naszym regionie. Do sejmu o mandat posła ubiegało się dwóch mieszkańców naszej gminy.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Niezgodzki (PSL) otrzymał 351 głosów i Marcin Jelinek (Kukiz' 15)
otrzymał 546 głosów. &bdquo;Dla nas lokalnie dość ciekawie zapowiadało się, jak obaj Panowie wypadną
w tych wyborach, bowiem uznawani są za potencjalnych kandydatów na następców Burmistrza Pawła 
Jagaska - skomentowały to osoby z portalu społecznego &bdquo;Twierdza Kożuchów&rdquo; - Jedno jest
pewne &ndash; piszą jeszcze autorzy - analizując teraz wyniki, upadł sztucznie wykreowany wizerunek
Przewodniczącego Rady, dla drugiej osoby w gminie uzyskanie 351 głosów to jest w naszej ocenie
porażka, osoba zajmująca takie stanowisko winna osiągnąć zdecydowanie kilkukrotnie lepszy wynik,
słowem pękła mydlana bańka o potędze i wielkim poparciu jakie ma osoba Przewodniczącego naszej Rady
Miejskiej. W drugim przypadku wynik też nie jest oszałamiający, ale znacznie lepszy, można go uznać jak
na taką konkurencję za przyzwoity, chociaż nie ukrywając sympatii dla tej kandydatury liczyliśmy również
na więcej głosów.
Cóż po tych wyborach odpadł Burmistrzowi konkurent do stanowiska, a na placu pozostał z tej dwójki już
tylko jeden pretendent. Chyba teraz już nikogo nie trzeba przekonywać kto jest naturalnym liderem, a
nie liderem pchanym przez partię I klub wzajemnej adoracji. Mamy nadzieje, że również teraz osoby z
PSL-u i wspomnianego już klubu wzajemnej adoracji otworzą oczy i zaczną popierać właściwą osobę.
Wczoraj pojawiły się jednak już nowe plotki, że Burmistrz Kożuchowa będzie namawiał Marcin Jelinka do
objęcia funkcji swojego zastępcy, ciekawe jaki będzie tego finał? I czy winien przyjąć taką propozycję, jak
się oficjalnie pojawi?&rdquo; WYNIKI: Liczba uprawnionych do głosowania w Lubuskiem: 800699. Liczba
kart ważnych: 357350. Liczba głosów ważnych: 346218. Liczba głosów nieważnych: 11132. Frekwencja:
44,63% n( w kraju &ndash; 50,92%).Otrzymali w procentach głosów: 28.27% - Komitet Wyborczy Prawo
i Sprawiedliwość. 28.21% - Komitet Wyborczy Platforma Obywatelska RP. 10.02% - Koalicyjny Komitet
Wyborczy Zjednoczona Lewica SLD+TR+PPS+UP+Zieloni. 9.99% - Komitet Wyborczy Nowoczesna
Ryszarda Petru. 8.75%- Komitet Wyborczy Wyborców "Kukiz'15". 5.12% - Komitet Wyborczy Polskie
Stronnictwo Ludowe. 4.99% - Komitet Wyborczy KORWiN . 3.99% - Komitet Wyborczy Partia
Razem.Okręg nowosolski. Frekwencja: 43,74%. Liczba uprawnionych do głosowania: 68590. Liczba kart
ważnych: 30001. Liczba głosów ważnych: 28965. Liczba głosów nieważnych: 1036. Poszczególne
komitety otrzymali: PiS - 30.77% . PO &ndash; 24.77%. Nowoczesna &ndash; 13.53%. Kukiz'15 -
8.30% . ZL &ndash; 8.27%. PSL - 5.58% . KORWiN &ndash; 4.26%. Razem &ndash; 3.51%. J.
Niezgodzki &ndash; 257 (0,89%). M.Jelinek &ndash; 322 (1,11%). Okręg Kożuchów: uprawnionych
12770, wydano kart &ndash; 5147, głosów ważnych - 4929, głosów nieważnych &ndash; 218, frekwencja
&ndash; 40,37%.Otrzymano: 28.71% - PiS. 24.33% - PO. 10.65% - Kukiz'15 10.47% - PSL. 9.21% - ZL.
8.09% - Nowoczesna. 4.08% - KORWiN. 3.41% - Razem. J.Niezgodzki - 252 (5,11%). M.Jelinek &ndash;
293 (5,94%). W poszczególnych obwodowych komisjach: Szkoła Podstawowa nr 2, Kożuchów &ndash;
liczba uprawnionych: 799, oddano głosów: 350, frekwencja; 43,80%. J,Niezgodzki otrzymał głosów - 1.
M.Jelinek - 16. SP nr 1, Kożuchów &ndash; 1797, 703, 39,12%. JN - 23, MJ &ndash; 27. KOKiS
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&bdquo;Zamek&rdquo;, Kożuchów: 1594, 627, 39,34. JN &ndash; 20, MJ &ndash; 42. Samorządowe
Gimnazjum, Kożuchów: 2356, 1119, 47,50. JN &ndash; 17, MJ &ndash; 45. Dom Pomocy Społecznej,
Kożuchów: 89, 25, 28,09%. JN &ndash; 0. MJ &ndash; O. Broniszów (matecznik JN): 661,272, 41,15%.
JN &ndash; 82, MJ &ndash; 10. Studzieniec (matecznik MJ): 876, 281, 32,08%. JN &ndash; 21, MJ
&ndash; 51. SP Mirocin Dolny: 988, 353, 35,73%. JN &ndash; 40, MJ &ndash; 10. Czciradz: 1041, 297,
28,53%. JN &ndash; 12, MJ &ndash; 11.#Statystka: w Lubuskiem PiS minimalnie wygrał z PO.
Ostateczne wyniki partii i każdego z lubuskich kandydatów do Sejmu i Senatu, zawężamy jedynie do
trzech z pierwszych list: PiS 97877 głosów (28,27 proc.) 1. Marek Ast 17530. 2. Elżbieta Rafalska 22898.
3. Jerzy Materna 15089. PO 97676 głosów (28,21 proc.) .1. Stefan Niesiołowski, Katarzyna Osos 5749,
Sibińska (PO).29304 - najwięcej w Lubuskiem. 2. Bożenna Bukiewicz 25715. 3. Tomasz Kucharski 7105.
Partia Razem 13825 głosów (3,99 proc.) 1. Michał Szmytkowski 5918. 2. Adrianna Ruszkowska 1516. 3.
Dawid Kotlarek 708. KORWiN 17274 głosów (4,98 proc.) .1.Robert Anacki 9744.2.Krystyna Podhorodecka
804. 3. Zbigniew Kozłowski 600. PSL 17743 głosów (5,12 proc.) 1. Jolanta Fedak 2499.2.Józef Zych (na
zdjęciu) 4784. 3. Czesław Fiedorowicz 1285...17. Jacek Niezgodzki 351 (14 miejsce pod względem
zdobycia głosów). Zjednoczona Lewica 34695 (10,02 proc.).1. Bogusław Wontor (na zdjęciu) 13041.2.
Maciej Mroczek 3147m,3. Zbigniew Włodarczak 694.Kukiz'15 30284 (8,74 proc.) 1. Jarosław Porwich
10777. 2. Dariusz Emilian Skarżyński 1440. 3. Olimpia Joanna Tomczyk-Iwko 2039...17.Marcin Daniel
Jelinek 546,10 miejsce pod względem zdobycia głosów). Nowoczesna 34586 głosów (9,98 proc.) 1. Paweł
Pudłowski 16716. 2. Jerzy Wierchowicz 5338. 3.Justyna Karpisiak 1987...Wybory do Senatu. Okręg nr
20. Mirosław Glaz (PSL) 19389 16.54 proc. Stanisław Iwan (PiS) 36829 31.41 proc. Waldemar Sługocki
61018 52.05 proc. Okręg nr 22. Robert Dowhan (PO) 39008 40.97 proc. Mirosław Gąsik (PSL) 10078
10.58 proc. Zdzisław Goździejewski (Zjednoczona Lewica) 13909 14.61 proc. Robert Paluch (PiS) 32223
33.84 proc. # Z Lubuskiego weszło 12 posłów i 3 senatorów. Posłowie: Rafalska. Ast, Materna. Zasada,
Płonka(PiS), Niesiołowski, Bukiewicz, Osos, Kucharski, Sugocki (PO).SKANADAL! Subwencje z budżetu
Państwa na działalność partii po tegorocznych wyborach. PiS - otrzyma 18,54 mln zł liczba głosów:
5.711.687); PO (3.661.474) &ndash; 15,47 mln; Nowoczesna (1.155.370) &ndash; 6,21 mln:
Zjednoczona Lewica (1.147.102) &ndash; 16,17 mln: PSL (779.875) &ndash; 4.48 mln; KOWRiN
(722.999) &ndash; 4.17 mln; Razem (550.349) &ndash; 3.18mln zł! Kukiz'15 nie dostanie subwencji, bo
nie startował jako partia,ale jako komitet wyborczy. Aż 228 posłów i 39 senatorów pożegnało się w
niedzielę ze swoimi stanowiskami. To jednak wcale nie oznacza końca utrzymywania ich z państwowych
pieniędzy. Na odchodne każdy z nich dostanie niespełna 30 tysięcy złotych odprawy. Wszystko po to, by
zapewnić byłym parlamentarzystom "miękkie lądowanie" w szarej rzeczywistości poza Sejmem i
Senatem. W sumie będzie to wszystkich podatników kosztować ok. 8 milionów złotych.  26,
poniedziałek.08:00.| Jak wyglądać będzie jutro? | Stało się więc. Wczoraj nie tylko obudziliśmy się po
zmianie czasu, lecz także przy zmianie otaczającej nas rzeczywistości. Za naszymi plecami został
buraczany sezon z bolącymi aferami i klęskami. To musiało zawrzeć. Wyszło szydło z worka. Zarówno
Polska, jak i kożuchowska gmina powróci na tory, po których powinna jeździć. Wówczas był wielki wstyd,
bo także zabito naszą kreatywność. Byliśmy jak na promie, który lawirował między górami lodowymi i
przeszkodami &ndash; dziś staniemy na pięknym okręcie pływającym po szerokich wodach. Wczorajsze
wyniki sondażowe exit polls wyborów parlamentarnych pokazały zdecydowane zwycięstwo PiS, które
pozyskało 39,1 proc., a potem w kolejności: PO - 23,4 proc., Kukiz'15 - 9 proc., .Nowoczesna - 7,1 proc.,
Zjednoczona Lewica - 6,6 proc., PSL - 5,2 proc., KORWiN - 4,9 proc., Razem - 3,9 proc. Frekwencja
wyniosła 51,6 procent - wynika z badań Ipsos dla Telewizji Polskiej. Do Sejmu wejdzie pięć partii: PiS
uzyska 242 mandaty, PO - 133, Kukiz'15 &ndash; 44 [jeden/dwa w Lubuskiem], .Nowoczesna - 22, PSL -
18. To prognozowany podział mandatów. Jeśli wyniki sondażowe potwierdzą się do Sejmu nie wejdzie
Zjednoczona Lewica, która startowała jako koalicja i nie uzyskała 8-procentowego progu wyborczego.
Również KORWiN i Partia Razem, jeśli nie przekroczą 5-procentowego progu, nie wprowadzą swoich
posłów do Sejmu. Z kożuchowskiej gminie ubiegało się o mandat poselski dwóch kandydatów: radny
miejski Marcin Jelinek z listy Kukiz'15 i przewodniczący Rady Miejskiej, Jacek Niezgodzki z listy PSL,
którego plakat wyborczy umieszczony był przed wejściem do wyborczej komisji w Studzieńcu w
zamkniętej na klucz gablocie z napisem &bdquo;Gmina Kożuchów&rdquo;. Przez wyborców odbierane
było to z niesmakiem, że ten młody człowiek, cudem wybrany na szefa rajców &ndash; wykorzystuje
swoje stanowisko do celów nieprzyzwoitych wobec innych kandydatów. Źle to mu wróży. Czy zatem także
należy spodziewać się zmian w Kożuchowie? Na pewno, tym bardziej, że grupa dążąca do
przeprowadzenia referendum ws odwołania burmistrza &ndash; otrzymała nie tylko zastrzyk adrenaliny,
co i wiatr w żagle. Paweł Jagasek robi wrażenie lunatyka i na dodatek prowadzony na sznurku
zaczadziałej Platformy Obywatelskiej. Zamiast bieżących spraw gminy &ndash; woli inną płaszczyznę do
działania, daleką od rzeczywistości (syndrom PO). - Cóż minął już rok od wyborów, wtedy na swoim
profilu w kilku wpisach przewidywałem taki rozwój wypadków &ndash; spostrzega ten fakt radny Marcin
Jelinek, i komunikuje dalej: - Wówczas wiele osób zarzucało mi, że tylko krytykuję, a pozycja Pana
Burmistrza jest bardzo silna. Wiele razy zwracałam Burmistrzowi na to uwagę, ale wówczas nie chciał
mnie słuchać i uważał za wroga. W mojej ocenie najgorszą jego decyzją personalną nie były zatrudnienia,
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ale zwolnienia, wszystko się zaczęło psuć jak zwolnił wiceburmistrza, A.Strzymińskiego, bo to on był
gwarantem względnego spokoju, wmanewrował się i zaufał opinii osób, że ja czy A.Strzymiński,
M.Mackiewicz i wielu innych jesteśmy jego wrogami. Gdyby wtedy chociaż raz skorzystał z naszych rad,
zapewne byśmy byli w innym miejscu &ndash; argumentuje radny. Dodaje jeszcze: - Chyba
najśmieszniejsze jest to, że o referendum &bdquo;myślą&rdquo; też osoby, którym ufał i które wspierały
go, a nie osoby, które uznał za wrogów i krytykantów. Bo gdyby ktoś dzisiaj mnie spytał czy będzie
referendum, odpowiem, że w mojej ocenie jest one aktualnie nieuniknione, a ewentualne spory sądowe z
mieszkańcami mogą je tylko przyśpieszyć &ndash; kończy radny. Zauważa ponadto, że burmistrzowi
ogólna sytuacja wymknęła się spod kontroli i wątpi, czy burmistrz jeszcze znajdzie pomysł, jak zarządzać
kożuchowską gminą. Kiedy nastąpią więc zmiany. Najpewniej na wiosnę. .#Patrz niżej, jak przebiegały
wczorajsze wybory w relacji &bdquo;Gońca&rdquo;. #Ważne! Matko Boska! Oto kukułcze jajo rządu PO-
PSL. Imigranci w Polsce otrzymają 3.000 euro, czyli 12.000 zł na rodzinę miesięcznie! Tymczasem polscy
obywatele otrzymują: - zasiłek pielęgnacyjny: 153 zł (od 9 lat tyle samo!); - najniższa emerytura:
880,45 zł; - renta socjalna: 739,58 zł; - minimalne wynagrodzenie: 1750 zł. Powinniśmy najpierw pomóc
naszym obywatelom, a nie przyjmować imigrantów z Syrii czy z Erytrei, w dodatku muzułmanów!
#Pogoda? Książ tonie w porannej mgle i rześkim powietrzu. Są oznaki przejaśnień i okresu słonecznego.
Powinno być przyjemnie.#25, niedziela,09:44.| Czy również i dziś będzie taka złota polska jesień, jak
wczoraj? Jest już ciepło, nie gorąco oczywiście, to nie ten czas, lecz jest ciepło i w duszy i na zewnątrz.
Rozpogadza się coraz bardziej. Słońce powinno zwyciężyć te wychodzące za winkla zachmurzenie i
ponurość. Dziś mogą rozstrzygnąć się nasze losy w zastanej do tej pory polskiej rzeczywistości. Niech
każdy z nas wyjdzie z własnego domostwa i podąży za swoim sumieniem. Aby potem nie biadolił, że źle
mu się dzieje. Rzeczywistość wspólnie możemy zmienić. Także zmienić to, co nam się nie podoba w
naszej małej ojczyźnie. Matthew Tyrmand, syn Leopolda Tyrmanda, tłumaczył na antenie Telewizji
Republika, iż cisza wyborcza pozwala rządzącym uzyskać jak największą przewagę. - To jest tak
bezprawne jak można to sobie tylko wyobrazić - uważa ekonomista. - Wolny obywatel ma prawo, a
nawet obowiązek łamać ciszę wyborczą...#  Relacja:  WYBORY PARLAMENTARNE 2015. W niedzielę 25
października w Polsce wybieramy nowy skład Sejmu i Senatu. Głosowanie potrwa od godz. 7 do 21. -
Wszystkie lokale wyborcze zostały otwarte o czasie - poinformował przewodniczący Państwowej Komisji
Wyborczej Wojciech Hermeliński. Czy również i dziś będzie taka złota polska jesień, jak wczoraj? Jest już
ciepło, nie gorąco oczywiście, to nie ten czas, lecz jest ciepło i w duszy i na zewnątrz. Rozpogadza się
coraz bardziej. Słońce powinno zwyciężyć te wychodzące za winkla zachmurzenie i ponurość, chociaż
przed momentem kilkadziesiąt kropel deszczyku z niebios kapnęło. Ktoś się boi słonecznej
pogody?09:45.| Zapalił się lokal wyborczy w Biskupinie w woj. kujawsko-pomorskim - podało radio RMF
FM. W ogniu stanął kominek w drewnianym budynku, w którym zorganizowano lokal wyborczy. Strażacy
ewakuowali wszystkie osoby, które przebywały w budynku. Lokal wyborczy numer 3 zostanie
przeniesiony do budynku szkoły. 
10:00.| Przy właśnie naprawianym małym fiacie i wśród części samochodowych odbywa się w głosowanie
w lokalu wyborczym w Gminnym Ośrodku Kultury "Sokół" w Czerwonaku w woj. wielkopolskim. Warsztat
samochodowy to kolejna ze scenerii, które są przygotowywane w tym miejscu na wybory. Ośrodek od lat
przygotowuje nietypowe scenerie, podnosząc w ten sposób wyborczą frekwencję. Za każdym też razem
twórcy wystroju przekonują, że ich pomysł nie wiąże się z żadną aluzją polityczną.10:31.| Małżeństwo
emerytów pan Jan z żoną Krystyną z Gorzowa, chcieli zdążyć jeszcze przed pierwszą mszą. - Przyszliśmy,
bo to nasz obowiązek, ale nie wiążemy z tymi wyborami żadnych większych nadziei. Nie wierzę, żeby coś
się zmieniło, bo wszystkim u władzy zależy tylko na tym, żeby się ustawić. Zresztą wystarczy spojrzeć,
jakie mamy emerytury - mówi pan Jan.  10:34.| W wiejskim kościółku pw. Św.Jana w Książu trwa
właśnie msza św. Frekwencja wiernych spora. Część z nich zaraz uda się do pobliskiej wsi Studzieniec,
gdzie w budynku po byłej szkole podstawowej, jak zwykle w trakcie wyborów, usytuowany jest lokal
wyborczy. Jest także grupa osób, która chciałaby zagłosować, lecz nie ma czymś się do lokalu dostać.
11:17.| W Nowej Soli bez incydentów. Członkowie obwodowej komisji nr 5, na największym w mieście
osiedlu Konstytucji 3 Maja, zgodnie twierdzą, że frekwencja o poranku nie powala. - Większych
&bdquo;fal&rdquo; głosujących spodziewamy się po mszach, gdy ludzie wyjdą z kościoła &ndash;
stwierdzają zgodnie. - To jest mój obowiązek, żeby pójść i zagłosować. Może w końcu coś się zmieni,
zobaczę jakieś nowe twarze w parlamencie &ndash; wyjaśnia jedna z nowosolanek.  11:23.| W wyborczą
niedzielę w województwie lubuskim będzie od 12 do 14 stopni Celsjusza. W niektórych miejscach słońce
będzie skutecznie przedzierać się przez deszczowe chmury - zakomunikowano.11:25.| W całym regionie
lubuskim do głosowania uprawnionych jest 800 tys. osób. Wybieramy 12 posłów oraz po jednym
senatorze. Ważny głos to wskazanie tylko jednego kandydata zarówno w książeczce z nazwiskami
kandydatów na posłów jak i na karcie z nazwiskami kandydatów do senatu. W regionie zarejestrowano 9
komitetów wystawiających 197 kandydatów do sejmu oraz 12 kandydatów do senatu.11:47.|
&bdquo;Mieszkańcy naszej, kożuchowskiej gminy, pokażmy że możemy razem wesprzeć, pokażmy innym
gminom, że wspólnie możemy się zjednoczyć przy wyborach&rdquo;.  11:52.| Dotąd dwa przypadki
złamania ciszy wyborczej zgłoszono do Krajowego Biura Wyborczego w Koninie. W nocy w tym
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wielkopolskim mieście zniszczono plakaty jednego z komitetów. Z kolei przy jednym z lokali wyborczych
stanął samochód z banerem reklamującym kandydata. Obie sprawy bada policja.11:57.| Paweł Kukiz już
zagłosował w Londynie, gdzie zagra dziś koncert dla Polaków z Wielkiej Brytanii. Biletem wstępu ma być
polski paszport. Według PKW agitowanie poza granicami kraju nie łamie ciszy wyborczej.12:03.| Ile
kosztują wybory parlamentarne? Dieta członka komisji obwodowej to 160 zł; zastępca przewodniczącego
komisji otrzyma 180 zł, a przewodniczący - 200 zł. 250 zł otrzyma członek rejonowej komisji wyborczej,
a członkowie komisji okręgowych - 500 zł. W skład komisji obwodowych wchodzą wyborcy zgłoszeni
przez pełnomocników wyborczych; jednego członka w komisji zgłasza wójt, burmistrz lub prezydent
miasta. W sumie Krajowe Biuro Wyborcze koszt diet za pracę w komisjach wyborczych szacuje na 42 mln
zł. Kolejną co do wysokości kwotą w budżecie wyborczym to koszt druku kart wyborczych - wstępnie
przewidziany na około 30 mln zł. 12:12.|&bdquo;Bajzel&rdquo; - tak oceniono książeczkę wyborczą do
Sejmu. Zła kolejności, strony z tym samym komitetem. Koszmarny bałagan w tzw.
&bdquo;książeczce&rdquo;, którą otrzymują Polacy chcący zagłosować w wyborach do Sejmu. Coraz
więcej pojawia się informacji o złej kolejności stron, a nawet powtarzaniu spisu kandydatów z tego
samego komitetu na różnych kartkach. Skala problemu jest znacznie większa.12:37.| Wśród wyborców w
kraju, którzy na bieżąco komentują przebieg dzisiejszego głosowania, wyczuwa się coraz większą irytację
karygodnymi błędami odnajdywanymi w kartach do Sejmu. Piotr Pajewski na TT: - Niech mi ktoś jeszcze
powie, że państwo, które nie potrafi prawidłowo złożyć i wydrukować karty wyborczej nie jest w
postępującej ruinie.13:00.| Do lokalu wyborczego w szkole w Grzędzie gm. Bisztynek wkroczył ubrany w
polowy mundur wojskowy mężczyzna z pistoletem. Został zatrzymany przez policjantów z posterunku w
Bisztynku. Mężczyzna został zatrzymany i doprowadzony do posterunku policji w Bisztynku.  13:30.| Jak
podała Państwowa Komisja Wyborcza, frekwencja w całym kraju na godz. 12.00 wyniosła 16,47 proc.
Najwyższa była w województwie małopolskim (20,10 proc.), a najniższa w lubuskim (12,93
proc.).14:10.| Zbigniew Jelinek: - Właśnie oddałem wraz z rodziną swój wyborczy głos komisji
obwodowej nr 9 w Studzieńcu. Wybrałem rewolucyjne zmiany i wolną Polskę. Tymczasem tuż przed
wejściem do lokalu wyborczego w gablocie należącej do gminy Kożuchów umieszczony został wyborczy
plakat kandydata na posła z listy PSL, wysokiej persony w kożuchowskiej Radzie Miasta. Co na to PKW?
14:40.| W wyborach parlamentarnych w 2011 r. do godz. 12 do zagłosowało zaledwie 10 proc.
wyborców. Ostateczna frekwencja wyniosła natomiast 48,92 proc.  14:55.| Nie będzie przedłużenia ciszy
wyborczej z powodu pożaru w lokalu wyborczym w Biskupinie - zdecydowała Okręgowa Komisja
Wyborcza w Bydgoszczy.15:12.| Joanna Senyszyn na TT: - Już głosowałam i oniemiałam. W komisji
205,SP81 Gdańsk-Osowa, JPII zakłóca akt głosowania.[W lokalu wyborczym wywieszono obok siedzącej
komisji &ndash; baner z wizerunkiem papieża: Jan Paweł II patronem rodziny &ndash; przyp.
red.].16:20.| W powiecie nowosolskim trzy godziny temu frekwencja wynosiła 12,14%. Uprawnionych do
głosowania jest 682.223 osoby, dotąd wydano kart do głosowania &ndash; 8.284. W całym Lubuskiem
dokładnie jest uprawnionych do głosowania &ndash; 793.144 osoby, dotychczas wydano kart &ndash;
102.554, zaś frekwencja wyniosła &ndash; 12,93%

16:32.| We Włocławku policjanci byli świadkami, jak przewodniczący jednej z komisji wyborczych zerwał
ze słupa trzy plakaty wyborcze w pobliżu lokalu komisji. Mężczyzna nie przyjął mandatu w wysokości 150
zł, więc policja skieruje sprawę do sądu. 51-latek tłumaczył się, że zerwał plakaty, gdyż były zawieszone
w obrębie lokalu wyborczego. Funkcjonariusze nie przyjęli tych tłumaczeń. 16:52.| Podczas wrzucania
kart do urny przez premier Ewę Kopacz doszło do niecodziennego incydentu z udziałem premier i jej
wnuczka &ndash; chłopiec wyrywał babci karty, nie pozwalając wrzucić ich do urny. Chłopiec postanowił
przeszkodzić babci i zaczął je jej wyrywać. Wreszcie &ndash; nie obyło się bez pomocy ojca dziecka
&ndash; Ewie Kopacz udało się wrzucić karty.17:00.| Dagmara Orszulak z Żagania głosuje po raz drugi w
życiu. - Moi rodzice raczej nie chodzili na głosowania - mówi. - Ale ja uważam, że trzeba. Żeby potem
mieć prawo do narzekania na wybranych parlamentarzystów.17:15.| Jeszcze nieco liczb,
zaktualizowanych na dzień dzisiejszy. Liczba mieszkańców Polski to 37.424.459 : powierzchnia kraju
&ndash; 312.679 km2; zaludnienie &ndash; 119,69 os/km2; liczba uprawnionych do głosowania &ndash;
30.534.948; liczba obwodów &ndash; 27.859. 18:52.| Jest komunikat PKW. Do godziny 17 w kraju
zagłosowało 38,97 % uprawnionych. W Lubuskiem &ndash; 33,97% W powiecie nowosolskim frekwencja
wyniosła 32,87% i była najwyższa, poza powiatem zielonogórskim -  w regionie! Wydano już kart do
głosowania w powiecie &ndash; 22.445 na liczbę uprawnionych &ndash; 682.223. 19:46.| Wstępne dane
pozwalające na ustalenie, które komitety wyborcze będą mogły uczestniczyć w podziale na mandaty
poznamy najwcześniej jutro po godzinie 18, a najpóźniej we wtorek poznamy podział na mandaty -
informuje PKW. O g. 21 &ndash; kolejny komunikat. O tej samej godzinie w mediach nośnych
rozpoczynają się główne wydania wieczorów wyborczych, gdzie padną pierwsze sondażowe procentowe
wyniki wyborów. My powrócimy tu po 22.00.  22:00.| Znamy już wyniki sondażowe exit polls wyborów
parlamentarnych. PiS - 39,1 proc., PO - 23,4 proc., Kukiz'15 - 9 proc., .Nowoczesna - 7,1 proc.,
Zjednoczona Lewica - 6,6 proc., PSL - 5,2 proc., KORWiN - 4,9 proc., Razem - 3,9 proc. Frekwencja
wyniosła 51,6 procent - wynika z badań Ipsos dla Telewizji Polskiej. Do Sejmu wejdzie pięć partii: PiS

Goniec Lokalny

http://www.gonieclokalny.pl Kreator PDF Utworzono 29 March, 2024, 04:35



uzyska 242 mandaty, PO - 133, Kukiz'15 &ndash; 44 [dwa w Lubuskiem], .Nowoczesna - 22, PSL - 18.
To prognozowany podział mandatów. Jeśli wyniki sondażowe potwierdzą się do Sejmu nie wejdzie
Zjednoczona Lewica, która startowała jako koalicja i nie uzyskała 8-procentowego progu wyborczego.
Również KORWiN i Partia Razem, jeśli nie przekroczą 5-procentowego progu, nie wprowadzą swoich
posłów do Sejmu. # 23, piątek.09:08.| Jeżeli wczoraj w końcu przed południem obudziło się słońce i w
miarę można było pochlapać się w odrobinie ciepła, a kiedy wypadało iść na nocny spoczynek &ndash; to
począł padać deszcz, to dziś z rana mamy taki horyzont: uśmiecha się słońce, mimo iż jest w
towarzystwie nieprzychylnych j4emu chmurek. Musa też od czasu chłodnawy wiaterek. Chyba z tego
hultajskiego bigosu nie będzie, a cały czas towarzyszyć nam będzie przyjazna aura. # Cytat poranka: -
&bdquo;Pan Burmistrz w mojej ocenie popełnił zbyt wiele błędów natury personalnych i decyzyjnych,
zaufał niewłaściwym osobom, które ostatecznie go opuściły. Ma jeszcze kilka miesięcy by odzyskać
zaufanie, które być może będzie mu potrzebne na wiosnę. Chyba najśmieszniejsze jest to, że o
referendum 'myślą' też osoby którym ufał i które wspierały go, a nie osoby które uznał za wrogów i
krytykantów. Bo gdyby ktoś dzisiaj mnie spytał czy będzie referendum, odpowiem, że w mojej ocenie jest
one aktualnie nieuniknione...&rdquo; (Marcin Jelinek, radny). &bdquo;- &hellip; po prostu ktoś zaczyna
trząść portami. Robi się ciekawie a coraz więcej ludzi otwiera oczy&rdquo; (Urszula Bobowska Martyniuk)
# Ktoś w Książu prawdopodobnie strzela do psów i kotków. Kilkoro ni stąd ni zowąd znikło. Są
podejrzenia. Mieszkańcy są zszokowani. Może ten poniższy zapis &ndash; naprowadzi na tor właściwy:
NIE CHEMY GŁOSOWAĆ NA MYŚLIWYCH! &ndash; www.glosujdlazwierzat.pl Na naszej CZARNEJ LIŚCIE
http://glosujemydlazwierzat.pl/czarnalista.html przypominamy jakie stanowisko wobec praw zwierząt
mają posłowie ubiegający się o reelekcję &ndash; na przykładzie głosowania w sprawie uboju rytualnego
oraz tego, kto z ubiegających się ponownie o mandat posła lub senatora jest potwierdzonym myśliwym.
Myśliwi z czarnej listy: Gos Marek &ndash; PSL &ndash; woj. świętokrzyskie, Pawlak Mirosław &ndash;
PSL &ndash; woj. świętokrzyskie, Żelichowski Stanisław &ndash; PSL &ndash; woj. warmińsko-
mazurskie, Plocke Kazimierz &ndash; PO &ndash; woj. pomorskie, Siedlaczek Henryk &ndash; PO
&ndash; woj. śląskie, Szumilas Krystyna &ndash; PO &ndash; woj. śląskie, Szydłowska Bożena &ndash;
PO &ndash; woj. wielkopolskie, Bogucki Jacek &ndash; PiS &ndash; woj. podlaskie. Głosuj
odpowiedzialnie! Bądź głosem tych, którzy nie mogą dokonać wyboru. Co roku, blisko milion zwierząt
łownych jest zabijane w imię rozrywki, hobby, tradycji. Część z nich traci życie również w wyniku
regulowania pogłowia lub eliminowania chorych jednostek. Zresztą, przyczyna jest nieważna względem
efektu, który zawsze jest jeden, ten sam &ndash; śmierć.. Zwierzęta łowne stały się przedmiotem,
zaspokojeniem chorych żądzy ludzi, którym Państwo zezwala na nieodwracalną zabawę &ndash;
pozbawienia życia drugiej istoty.. Poluje się praktycznie wszędzie. Od kul giną także nasze zwierzęta
domowe. Niby przypadkiem, przez pomyłkę, jednak jest to nie ważne jeśli konsekwencją jest śmierć
naszego przyjaciela..Nic nie usprawiedliwia barbarzyńskiego sportu. # 21, środa. 09:26.| Szaro, buro, bo
pochmurno. Wszędzie. Wilgotno również, jakby zwiastuny deszczu. Bo wczoraj kropiło, jak przestało, to
była mżawka, momentami tylko na oddech swobodniejszy. Być może taka powykręcana pogoda ma
wpływ na gminnego wodza w Kożuchowie. Zabija swoja kreatywność. Ostatnie poczynania pana
burmistrza Pawła Jagaska, podobnie jak jego macierzystej partii &ndash; Platformy Obywatelskiej
&ndash; przypominają baraszkowanie w piaskownicy. Zamiast zajmować się rzeczywistymi sprawami
miasta i gminy, burmistrz woli czas spędzać na hasaniu po kożuchowskim zamku i wychwalaniu poczynań
mianowanej przez niego &ndash; bez konkursu &ndash; dyrektor (jeszcze KOKiS-u), Urszuli Stochel-
Matuszak. Uwidacznia to aktywnie jako lokalny cybernauta na Facebooku. Oto z ostatniej chwili: pan
burmistrz obrazuje na fotce zajęcia na gitarze młodzieży w zamku wraz z ciepłymi słowami
ukierunkowanymi na szefową placówki, umieszcza też plakat zachęcający do uczestnictwa mieszkańców
w Sylwestra na zamku, relacjonuje gminne eliminacje do konkursu &bdquo;Wygraj Szansę&rdquo; dla
dzieci i młodzieży uzdolnionej muzycznie, jakie odbyły się na zamku, gdzie uczestników wysłuchała
garstka (może 10 osób) widzów, w tym burmistrz i opiekunowie, w końcu burmistrz odnotowuje, że
młodzież z MKS &bdquo;Korona&rdquo; otrzymała stroje i sprzęt piłkarski, lecz nie dodaje, od kogo ten
piękny zestaw otrzymała. W ostatnią niedzielę szef ratusza wręczał puchary na motocrossie w Mirocinie
Dolnym, co potem mu nie przeszkadzało na FB zwrócić się z apelem do mieszkańców, że jest szkalowany
przez jedną z osób z Kożuchowa. W tym teraz sygnalizowanym przypadku &ndash; jest podobnie. Jest
drugie dno. Bo dlaczegoż naraz burmistrz chwali panią na zamku?. Otóż na społecznościowej stronie FB
&bdquo;Express Kożuchowski&rdquo; pojawił się wpis Agaty Pikulskiej, byłej pracownicy KOKiS
&bdquo;Zamek&rdquo;, która kilkanaście gorzkich słów poświęciła pani dyrektor. - &bdquo;Pragnę
skomentować działalność KOKiS ZAMEK, który chyba staje się prywatną instytucją! To już przechodzi
wszelkie granice! Pani dyrektor Urszula Stochel-Matuszak chyba za daleko się posuwa!&rdquo; - napisała.
Wzburzył ja fakt, że na stronie internetowej KOKiS usunięto jej wpis z gratulacjami i pochwałami dla
wieloletniego instruktora i dziewczynki, która wygrała konkurs wokalny. - &bdquo;Ja się pytam kto
przypisuje sobie prawo żeby blokować ludzi na stronie za takie pozytywne wpisy? To wolny kraj czy jakiś
reżim? - zastanawia się p. Agata. - Teraz nie wolno mi nic komentować na stronie KOKiS Zamek,
dlaczego?, bo Pani dyrektor mnie nie lubi i mnie zablokowała? Panie Burmistrzu kogo Pan zatrudnił? -
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pyta się. Wyjawia też, że chodzi od 14 lat na zajęcia wokalne do instruktora Jana Sompolińskiego i
zawsze chodziła na dwu godzinne próby, czasem kilka razy w tygodniu.- &bdquo;...dzisiaj poszłam i od
razu się dowiedziałam, że mam prawo przychodzić na próbę raz w tygodniu na godzinę, a
dlaczego?&rdquo; - zapytuje osoba, która na Uniwersytecie Zielonogórskim ukończyła animację
kulturalną.- &bdquo;Pierwszy raz w historii naszego ośrodka kultury umieszczam taki publiczny wpis, jak
by nie było w życiu, nikt nie był dla mnie taki podły jak ta dyrektorka&rdquo; - oburzona wyjawiła.
Napisała również, że nie zamierza w żadnym konkursie na dyrektora zamku brać udział. Na koniec
spostrzegła: - &bdquo;Mam dla Pani przykrą wiadomość jeżeli to Pani przeczyta: od pasji nie odejdę!
Burmistrz powinien się wstydzić, że pracuje u nas w ośrodku kultury, w instytucji która powinna być
przyjazna ludziom, osoba która wybiera sobie ludzi i ma ich za lepszych od innych, a może chodzi o
znajomości, o promowanie 'swoich'?, bo nawet na nocy świętojańskiej zorganizowanej w zamku śpiewały
dziewczyny ze Szprotawy, a jakoś nasi wokaliści nie mogli!&rdquo;. Cóż, wypada oczekiwać od strony
zarówno burmistrza jak i dyrektorki wyjaśnień. Lecz takie, najwidoczniej się nie ukażą, oprócz
zgryźliwych uwag.# 19, poniedziałek.08:59.| Wczoraj smutek: minął bowiem rok od odejścia ode mnie
Morusa, najwierniejszego, niesamowitego, oddanego do granic wytrzymałości Przyjaciela. Mimo, iż za
swoich zaświatów przysłał mi potem Czarka, który jest ze mną już 8 miesiąc, który to jak najsoczyściej
stara mi wynagrodzić swoją obecnością pustkę po poprzednim psiaku, i również jest najukochańszy i
coraz mądrzejszy i coraz słodszy &ndash; to nie sposób jest zapomnieć Morusa... A w pogodzie tak oto. Z
jednej strony przejaśnienie z fragmentami słoneczka, a z przeciwnej &ndash; spadają krople deszczu.
Więc na dwoje babcia wróżyła. Nie jest zimno. Wczoraj nieco niebo się rozkręciło, śmielej słońce poczęło
sobie hasać, zachmurzenie pouciekało i odrobinę poczęło być cieplej. Z kolei teraz - Jutro zanikam,
jestem w Zielonej Górze. Wczoraj też, kiedy wiało nudą w sieci, Kożuchów oddychał swobodniej, bo nie
miałem natchnienia i nie skleciłem żadnego tekstu do &bdquo;Gońca&rdquo; - to jednak zaiskrzyło na
moment na stronach społecznościowych FB. Lont podpalił burmistrz Paweł Jagasek, będący coraz bardziej
roztrojony. A tak to wyglądało. ### Z życia salonów ; &bdquo;Głos Mieszkańca, niedziela,
18.10.,g.14:40: - Pan Adam Kotek zaskoczony jest, że w ostatnim wpisie nie było nic o burmistrzu.
Spełniam prośbę. Na profilu p. Jagaska znalazłam taką oto perełkę &ndash; załącznik [Paweł
Jagasek,16.10., g.18:48 - &bdquo;Gratulacje dla Sołtysa i wszystkich, którzy się przyczynili do
wybranej!!!! (II edycja konkursu 'Spółdzielnia Pomysłów'&rdquo;. Adam Kotek, 17.10., g.11:09: -
&bdquo;Brawo dla Studzieńca, a przede wszystkim sołtysa Adriana Michalaka! Takie przykłady to
najlepszy dowód, że ważniejsze od krytykowania wszystkiego co się dzieje wokół mnie, są pomysły i chęć
działania&rdquo;]. Adam Kotek, to ... jak myślicie kto? Warto udostępnić to zdjęcie swoim znajomym, bo
pan Kotek był dość aktywny w obrażaniu, lajkowaniu obraźliwych komentarzy. Udanego dnia panie
Adamie. P.s. Ciekawa jestem , kiedy ten wpis zniknie z profilu p. Jagaska.Paweł Jagasek, burmistrz
Kożuchowa o g.15:14 w niedzielę, dn. 18.10. na Facebooku: - Drodzy mieszkańcy i czytelnicy FB, dzisiaj
kolejny raz zostałem obrażony przez internautkę Panią Monikę Sawicką. Nie jest to pierwszy wpis kiedy
ta Pani w sposób bezczelny obraża nie tylko moją osobę, ale także urząd Burmistrza Kożuchowa, również
ma to wpływ na moją rodzinę. Nie wiem co ma na celu zyskać ta Pani, ale podejście ma &ndash; po
trupach do celu. Już na sesji stwierdziła, że rozmawiacie z przyszłym Burmistrzem Kożuchowa, gratuluję
podejścia i szacunku do wyborców!. Zadam pytanie, co ta Pani w samorządzie osiągnęła i jaki był jej
wpływ na rozwój naszej gminy przez ostatnie lata? Była kompletnie niewidoczna w życiu naszej gminy.
Mam nadzieję, że ta Pani się opamięta bo będę zmuszony powiadomić odpowiednie organy ścigania i
zażądam odszkodowania, które przeznaczę na Dom Dziecka w Kożuchowie. Monika Sawicka,
kożuchowianka, alpinistka: - Cóż, nie każdy rozumie, że krytyka dotyczy sposobu działania, a nie
tożsamości danej osoby - to po pierwsze, a po drugie - nigdy nie obraziłam pańskiej rodziny.   ### Cytat
dnia: Jadwiga Gałka: - Burmistrz [Paweł Jagasek &ndash; przyp.] był, jest i będzie moim ulubionym
burmistrzem. Rozliczać będziemy go za trzy lata. Wszyscy znajomi wiedzą, że na mojej stronie nie obraża
się mojego burmistrza [wpis adresowany do mnie &ndash; przyp.].### Dla przypomnienia: Na gruncie
orzecznictwa Europejskiego Trybunału Praw Człowieka przyjęto zasadę, iż ochrona dóbr osobistych
uzależniona jest od roli publicznej pełnionej przez osobę, której działania stają się przedmiotem krytyki
prasowej. Również Sąd Najwyższy w licznych orzeczeniach daje wyraz zasadzie, iż osoby podejmujące
działalność publiczną w sposób nieunikniony wystawiają się na kontrolę i reakcję ze strony opinii
publicznej, w tym prasy i mediów. Podkreślenia wymaga fakt, iż taka postawa jest wpisana w rolę
polityka, gdyż mandat do sprawowania swej funkcji został mu udzielony przez społeczeństwo, więc
społeczeństwo musi mieć prawo poddać postępowanie takiej osoby publicznej ocenie. Każdy polityk
powinien więc &bdquo;wliczyć w koszty swej działalności&rdquo; to, że wystawia swoje postępowanie
(także w dużej mierze życie prywatne, które w przypadku innych osób jest chronione) na krytykę i
zainteresowanie ze strony prasy, która stanowi swoisty vox populi. Osoby publiczne &ndash; w tym
politycy &ndash; muszą wykazać więc większy stopień tolerancji wobec krytyki skierowanej przeciwko
nim, w tym krytyki za pomocą mass mediów.# ### Puszczają nerwy: Adrian Pikulski, radny gminy
Kożuchów i sołtys Mirocina Średniego/- ,,Dochodzimy do momentu, że raz w tygodniu w gminie
Kożuchów jest awaria w dostawie wody. Dziś od rana problemy z wodą dotknęły Mirociny i Studzieniec.
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Niedziela bez wody, to dla mieszkańców na pewno nic dobrego. Czekamy na wodę!"17, sobota.08:49.|
No, to teraz tak to wygląda, bo milczałem przez dwa dni, bo co tu eksploatować się, kiedy dziwne rzeczy
się nie dzieją. A dodatkowo pogoda była pod psem. Przedwczoraj, będąc w Zielonej Górze, musiałem
targać ze sobą parasol, co mnie już powalająco dowołało; wczoraj intensywny deszcz od samego rana, co
też sprawiało, że utarczki ze rzeczywistością miałem. Wieczorem znów poczęło lać. I jak tu być
normalnym Dziś tak oto: szaro, buro, zanosi się na deszcz, lecz póki co, jest nie tak chłodno. Wkurza się
kożuchowianka Monika Sawicka, bo wczoraj oto radni przy akompaniamencie prezesa-burmistrza Jagaska
(Platforma Obywatelska) przyjęli jakieś tam pieniądze na remonty dróg, finanse które pochodzą z kasy
nowosolskiego starostwa (wiem, gdzie burmistrz sprawę załatwiał!), i na pytanie (ah, odważała się ta
pani?!), że pieniądze mają być oddane przez burmistrza w nieokreślonej przyszłości: - Kiedy Powiat
Nowosolski i Gmina Zielona Góra zwrócą nam tę pomoc? - więc się zapytała. Na to Jagasek, burmistrz: -
: Pan burmistrz odpowie. Przyszłość to czas mojej kadencji&rdquo;. Dodam jedynie: Boże zlituj się i
oszczędź nam kolejnych wynaturzeń made in PO. #Z kałamarza: W Kożuchowie 16 października na ul.
Daszyńskiego została otwarta filia biura posła Marka Asta. Szef lubuskich struktur Prawa i
Sprawiedliwości powiedział, że była to inicjatywa jednego z mieszkańców miasta. &ndash; Uważam, że w
małych miastach także powinny być biura poselskie &ndash; powiedział poseł Ast. Dotychczasowy poseł
wierzy również, że jeżeli nie on, to inni posłowie z PiS będą tutaj i te biuro przejmą. - Bo PiS nie jest
gołosłowne &ndash; rzekł. - Chociaż nie jestem zwolennikiem tej partii jednak cieszę się niezmiernie, że
nasze miasto doczekało się biura poselskiego. Na pewno będą darmowe porady prawne szczególnie
potrzebne dla osób starszych, a także odbywać się będą spotkania z panem posłem, dzięki którym będzie
mógł on bliżej poznać nasze problemy &ndash; skomentował ten fakt Paweł Mrowiec. - Szczególne
podziękowania należą się głównemu inicjatorowi, który zabiegał o powstanie biura panu Jerzemu Gała
&ndash; dodał pracownik Uskomu. #Cytat poranka: - &bdquo;Drodzy mieszkańcy zaczynamy ciężką
pracę by do naszych mieszkań docierała codziennie czysta woda. Pracy mamy dużo, ale mój cel to
doprowadzić do tego by już więcej na święta nie zabrakło wody. Proszę zobaczyć jak wyglądają rury,
które natychmiast należy wymienić. Dlaczego przez tyle lat nikt o to nie dbał? ". Paweł Jagasek,
burmistrz Kożuchowa. Na odchodne: ***Rada miasta Sandomierza przyjęła uchwałę, w której podkreśla,
że miasto nie przyjmie żadnych uchodźców z Bliskiego Wschodu. ***Z doniesień: to osobista
kompromitacja prezydenta Słupska, Roberta Biedronia, gdyż właśnie on był organizatorem nieudanej
manifestacji poparcia dla przyjmowania przez Polskę nielegalnych imigrantów. #14, środa.08:53.|
Wczoraj słońce znikło, było szarawo i smutno, lecz deszcz nie padał i względnie było ciepło, bo nie było
zimnego wiatru. Dziś, kiedy raz jeszcze przed chwila wyrzuciłem nosa zza próg (wcześniej dawałem
śniadanie dla mojego zwierzyńca, zjawił się nawet wioskowy podrzutek, rudy psino, co ochoczo zabawia
się z nim Czarek, który z pewnością czuje, jako że jest z psiego domu dziecka, że jego kolega jest
bezdomnym i jeszcze jeden pies, też włóczykij z rudym wpadł, heca na sto dwa) &ndash; wokół było więc
sporo rozkapryszenia. Pochmurno, jak jasne diabli, a do tego znów te zimne podmuchy wiatru. To nic
dobrego w tej chwili nie wróży. Płakać należy...Szok! Czy w Broniszowie powstanie ośrodek dla
uchodźców?! Kożuchowska gmina nie ma lokali na przyjęcie uchodźców muzułmańskich, stąd pojawiły się
informacje,że Platforma Obywatelska proponuje burmistrzowi aby w zamian placówki opiekuńczej dla
starszych osób, jaka ma być stworzona dla mieszkańców gminy &ndash; utworzyć ośrodek dla
muzułmanów! KOŻUCHÓW, 14.10.| Kilkadziesiąt dni temu Wojewoda Lubuski Katarzyna Osos (z
Platformy Obywatelskiej) realizując wytyczne rządu premier Ewy Kopacz (Platforma Obywatelska)
zwróciła się z zapytaniem do lubuskich samorządów w sprawie, czy miały by możliwość przyjąć
uchodźców wyznania muzułmańskiego. Uchodźcy ci, udając przesiedleńców z obszarów trwających wojen
(w rzeczywistości są to imigranci ekonomiczni) zalewają na niespotykaną falę Europę, pragnąc ponadto
na otrzymywanych obszarach wprowadzać swoje prawo islamskie! Horror! W Lubuskiem zareagowały
zaledwie cztery samorządy (chcieliby jedynie by im dostarczono 17 takich ludzi) i prawdopodobnie nie ma
w tym spisie na ten moment naszej gminy (lecz nie jest to jeszcze oficjalnie potwierdzone czy
zdementowane), ale wskazano też prośbę na gminę Kożuchów, gdzie burmistrzem jest członek Platformy
Obywatelskiej, Paweł Jagasek. Ze względu na całkowity brak mieszkań w kożuchowskiej gminie, jak i
innych samorządach &ndash; rozważana jest inna propozycja, by nie było przyjmowania uchodźców
pojedynczo, lecz stworzyć w terenie małe ośrodki dla nich w wybranych nieruchomościach. Pojawiła się
informacja, by na taki ośrodek przeznaczyć u nas np. budynek byłej szkoły podstawowej w Broniszowie.
Wcześniej była koncepcja burmistrza, by w tym miejscu umiejscowić placówkę opiekuńczą dla osób
starszych. W sprawie tej zapytał wczoraj na swoim profilu na FB radny Marcin Jelinek. - W zaistniałej
sytuacji, aby rozwiać wszelkie wątpliwości chyba należy poprosić Pana Burmistrza o oficjalne stanowisko
w sprawie ewentualnego przyjęcia uchodźców do naszej gminy, bowiem waga sprawy i tematu, a także
ewentualne konsekwencje dla naszego samorządu mogą być bardzo poważne &ndash; komentuje radny.
Kopacz podpisała cyrograf na przyjecie 100 tys. uchodźców! Polacy gromadnie protestują w całym kraju.
Media rządowe na ten temat po judaszowsku milczą. Trzeba jednak chyba poczekać na oficjalne
stanowisko naszego urzędu nim dalej będziemy powielać informację, bo może się okazać, że jest to tylko
kolejna plotka, jeżeli tak to komu zależy na tym#Jak zwykle. Kijem po wodzie pisaneWieloletnia rodzina
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zaraz znajdzie się na bruku. W telewizji powiedziano, że otrzymają mieszkanie w tym miesiącu &ndash;
więc jest już po sprawie. Ale mieszkania nie będzie na czas i czy rzeczywiście je otrzymają.KSIĄŻ
ŚLĄSKI, 14.10.| Kilkadziesiąt dni temu głośna była sprawa wieloletniej rodziny (małżonkowie i sześcioro
dzieci) z Książa, która po wypowiedzeniu im przez właściciela lokatorskiego mieszkania w pół
zrujnowanym poniemieckim domu &ndash; od pierwszego listopada znajdzie się dosłownie na bruku.
Zarówno gmina Nowa Sól (małżonka jest na tym terenie zameldowana), ani gmina Otyń (tam z kolei
zameldowany jest małżonek) nie ma dla nich lokalu. Zwrócili się do starostwa nowosolskiego (pomagał
&bdquo;Goniec&rdquo;) - też nic. Oboje są bezrobotni: ona opiekuje się dziećmi, w tym dwójką
schorowanych, on &ndash; jest na okresowych pracach interwencyjnych. Sprawę nagłośniły lokalne
media i telewizja TVN. Pomoc zaoferował burmistrz Paweł Jagasek i obiecywał, że do końca października
będą mieli lokal. W Książu znajduje się niezamieszkały budynek i jest w nim jedno jako takie mieszkanie
bez wygód i wymagające gruntowego remontu. Oglądali go zarówno geodeta powiatowy Lesław
Kulczyński, jak i wicestarosta Robert Paluch oraz kożuchowski burmistrz. Budynek jest w gestii starostwa.
Procedura administracyjnego przekazania nieruchomości (w aktach figuruje tu minimum pięciu
właścicieli) pod zarząd gminy Kożuchów może, w optymalnej wersji, potrwać kilkanaście miesięcy. W tej
chwili jest cisza. Ale jak zapewnia burmistrz wszystko jest na dobrej drodze. Losem rodziny zagrożonej
wykluczeniem ze społeczeństwa nikt już się nie interesuje.#12, poniedziałek.09:13.| Dziś ma być o wiele
gorzej &ndash; zapowiadają sztabowcy. Bo jeżeli wczoraj słońce dyndało cały czas i robiło co mogło, by
ten chłód przylatujący z wiatrem jako tako okiełzać &ndash; to dziś nie tylko, że nie ma być słońca, co
lunie deszcz, a czasami zlecą kawałeczki śniegu. Co więc teraz wyprawia się w Książu? Spoko. Jest słońce
i jest ten nieokiełzany chłód. Noc była mroźna: woda w miskach zamarzła. Promienie słoneczne jeszcze
przestraszone atakiem mrozu. Połówka miesiąca ma być zimna i nieprzyjemna. Na potęgę zlatują liście, a
że sporo drzewostanu mam i w swoim przydomowym lasku i na podwórku i na poboczu jezdni &ndash;
więc trwa walka. Wczorajsza za to piękna walka naszych piłkarzy na Stadionie Narodowym. Polska
&ndash; Irlandia 2:1 i kadra jedzie na ME. A w tym czasie w Kożuchowie znów w kranach nie pojawiła się
woda. Skandal goni skandal. A może to jest na rękę Uskomu i prezesa &ndash; muzykanta. Gra taka
melodię, by wymusić na radnych podwyżkę wysoką nowej stawki za wodę. Argumentacja jest przecież
przejrzysta: natychmiastowe inwestycje w sieć wodociągową. Tymczasem burmistrz Jagasek tak też
powiedział: - &bdquo;Drodzy mieszkańcy zaczynamy ciężką pracę by do naszych mieszkań docierała
codziennie czysta woda. Pracy mamy dużo, ale mój cel to doprowadzić do tego by już więcej na święta
nie zabrakło wody. Proszę zobaczyć jak wyglądają rury, które natychmiast należy wymienić. Dlaczego
przez tyle lat nikt o to nie dbał?&rdquo; Pozostawię to bez komentarza, nie przypominając już o
samorządowej karierze obecnego burmistrza. Miłego dnia. Jutro jestem w Zielonej Górze...#11,
niedziela.08:47.| No, ruszyłem nieco do przodu. Stąd też i ten wpis, za kilkadziesiąt minut powinien
pojawić się tekst &bdquo;Burmistrz w coraz gorszym stanie&rdquo;, który ukaże się w sekcji
&bdquo;Aktualności&rdquo;. Wczoraj przy końcówce pisania &ndash; nieopatrznie, jak to czasami bywa,
kiedy ma się słaby wzrok &ndash; coś na klawiaturze nacisnąłem, włączył się proces zamykania, a że
przy sposobności tego fragmentu nie zapisałem &ndash; wszystko diabli wzięli. Musiałem na nowo pisać,
z tym jeszcze bólem, że tamten fragment był o wiele pieprzniejszy. Właśnie teraz dobiegam do finiszu i
nie jest lekko. A za oknem mam słoneczko rozkręcające się. Wczoraj również było, lecz zimne podmuchy
wiatru &ndash; rujnowały wszystko. Może dziś takiego ataku nie będzie. To tyle, bo wypada zapowiadany
tekst sfinalizować.# No i już mam nerwy stargane: przez kilkadziesiat minut oczekiwałem na logowanie
tego tekstu, niewyobrażalnie wolno wchodził &bdquo;Goniec&rdquo;. Czyżby, Boże, powracał ten
koszmar i zaraz wirus zablokuje stronę?#7, środa.09:43.| Trudno: trzeba przygotować się na radykalne
zmiany. Koniec laby słonecznej. Po wczorajszym pięknym dniu, dziś mamy szarość. Niebiosa pochmurne i
straszące deszczem. Ale jest ciepło i to daje nieco wytchnienia. Zabrałem się od wczorajsza na druk
papierowy &bdquo;Gońca&rdquo;. Robię przerwy, nie chcąc przeciążać ksera. Powinna gazetka jutro
trafiać pod strzechy. Oto wczoraj napotkałem w sieci taki oto komunikat. Nie pierwszy zresztą z tej firmy.
Ale to początek. Ten komunikat niebawem będzie dotyczył wszystkich mieszkańców gminy. Również
mnie. Tego nawet nie wymyśliła władza niemiecka na tych ziemiach!: &bdquo;Przedsiębiorstwo Usług
Komunalnych "USKOM" Sp. z o.o. w Kożuchowie informuje, że w dniu 06-10-2015 r. (wtorek) w
godzinach od 05.00 do godziny 17.00 wystąpi przerwa w dostawie wody do odbiorców miasta Kożuchów
oraz Podbrzezia Dolnego, Podbrzezia Górnego, Słocina. Przerwa związana jest z trwającymi robotami
budowlanymi przy modernizacji stacji uzdatniania wody przy ul. Elektrycznej w Kożuchowie. Za
utrudnienia przepraszamy&rdquo;. Wpisy mieszkańców w internecie są jedną kropla goryczy. Komunikat
pojawił się o wiele później niż spadła ostatnia kropla wody. By było jeszcze groteskowo &ndash; to
Uskom nie zapewnił beczkowozów z wodą. I nikt nie wie, kiedy woda zjawi się. A przecież tak pięknie
miało być pod rządami nowego prezesa. To nie jest uwertura muzyczna.#5, poniedziałek.09:00.| Zanika
poranna mgiełka, promienie słoneczne coraz intensywniej ocieplają teren. Rosa jeszcze nie kapituluje. Po
porannej penetracji obejścia &ndash; trzeba zasiąść do wytwarzania papierowego wydania
&bdquo;Gońca&rdquo;. Jeden miesiąc zmitrężyłem, przykre to. Mieszkańcy coraz intensywniej upominają
się o gazetkę. Jutro czeka mnie wyjazd na zielonogórskie targowisko i powrócę o jedna godzinę później,
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stąd chyba mnie tu nie będzie.***Początek października. Ostatnie depesze.+++Wieloletnia rodzina
(małżonkowie i sześcioro dzieci) z Książa Śląskiego po wypowiedzeniu im lokatorskiego mieszkania w pół
zrujnowanym domu przez właściciela &ndash; ma otrzymać nowe lokum we wsi. To niezamieszkałe
mieszkanie bez wygód wszelkich i będące dotąd w gestii nowosolskiego starostwa. Procedura przekazania
nieruchomości pod zarząd gminy Kożuchów, niestety, może trwać kilkanaście miesięcy w najlepszej opcji.
Rodzina ma termin wyprowadzki do końca tego miesiąca.+++Zielonogórskie kultowe Kino Nysa,
działające od 1921 r. - wystawione zostało na sprzedaż. Warunek jest jeden: w tym miejscu może być
prowadzona wyłącznie działalność kulturalna.+++Niemieckie przygraniczne miasto Cottbus ma przyjąć
ponad 1 tys. tzw. muzułmańskich uchodźców. Nie ma ku temu żadnego zabezpieczenia. Poprosiło o
pomoc Zieloną Górę. Prezydent miasta dostarczył Niemcom 180 łózek, 350 koców i 200 śpiworów. - My
również nie jesteśmy na to przygotowani i nie będziemy ich przyjmować &ndash; oświadczył Janusz
Kubicki.+++W nowosolskiej strefie przemysłowej w przyszłym roku mają zainwestować Francuzi,
Duńczycy, Szwajcarzy, a nawet Ukraińcy. Prezydent miasta, Wadim Tyszkiewicz obawia się, że będzie
brakowało rąk do pracy.+++Nie udało się doprowadzić na kożuchowskiej sesji Rady Miejskiej do
likwidacji wysokiego abonamentu za wodę. Uchwała jest autorstwa mieszkańców, zaś pilotuje ja radny
Marcin Jelinek. Udało mu się jednak doprowadzić do debaty na ten temat.+++Kożuchowskich radnych
poinformowano o półrocznym wykonaniu budżetu. W projekcie budżetu na ten rok zapisano nadwyżkę 1
mln zł. Tak się nie stało. Powstał już teraz deficyt na 2 mln zł. Zadłużenie gminy do końca czerwca br.
wyniosło 20,76 mln zł przy planowanym na ok. 23 mln.+++Kożuchowski Ośrodek Kultury i Sportu
&bdquo;Zamek&rdquo; przestał istnieć. W to miejsce przy 6 głosach radnych za, 5 przeciw i 3 się
wstrzymujących &ndash; powołane zostanie Centrum Kultury &bdquo;Zamek&rdquo; i Miejski Ośrodek
Sportu i Rekreacji. Oznacza to, że burmistrz będzie miał kolejne etaty do zagospodarowania. Miasto na te
etaty już wyasygnowało 140 tys. zł, a na rozruch sportu &ndash; zaledwie 40 tys. zł.+++Po gruntowej
przebudowie jedno teraz z najdroższych targowisk w Nowej Soli &ndash; postraszyło handlujących,
którzy chcieli na okres zimowy obniżki opłaty, że tam już nie powrócą. Opłata w tym roku wynosi 6 zł za
mkw. Od stycznia zostanie podnie4siona o kolejne 25 gr. Na targowisku w Kożuchowie dzierżawca
miejsca płaci 70 zł na miesiąc.#4, niedziela. Na liczniku mamy 3.662.134 czytelników.09:17. Czy to jest
zwiastun, że wychodzę z kryzysu nic nie robienia? Nie mam nic na swoje usprawiedliwienie. Piszę te
słowa w trakcie transmisji mszy św. w PR1, lecz w głowie pustynia, żadnej odkrywczej myśli. Dobrze, że
w tym chaosie dekadencji nie oduczyłem się pisania na klawiaturze. Od czasu do czasu wystukiwałem
zdania na Facebooku, stąd palce jeszcze sprawne. Nic nie obiecuję, że poczynię kroki, bo wpisy tu
kontynuować. W każdym bądź razie - będę się starać. A pogodę mamy piękną, mimo iż poranki i noce są
coraz bardziej schłodzone. Dopiero po godzinie 10-ej możemy radować się promieniami słonecznymi. W
realu natomiast umiarkowana cisza, bez impulsów do napisania jakiegoś tekściku. Nic mnie nie pobudza.
Rany, rany, co się dzieje: nie ma wiatru, a krzak się chwieje. Taka głupiutka myśl na początek mi
przylazła do kudłatej łepetyny. To na tyle. Do jutra...
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